

C.V	سيرة ذاتية
<b>Personal Data</b>	<b>البيانات الشخصية</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ Name: Ahmed Zaid Al-Mutairi</li> <li>✓ ID number: 1075232262</li> <li>✓ Nationality: Saudi</li> <li>✓ Date of birth: 30/01/1991</li> <li>✓ Marital Status: Unmarried</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ الاسم : أحمد زيد المطيري</li> <li>✓ رقم الهوية : 1075232262</li> <li>✓ الجنسية : سعودي</li> <li>✓ تاريخ الميلاد : 1411 /07/15</li> <li>✓ الحالة الاجتماعية : أعزب</li> </ul>
<b>Education Qualifications</b>	<b>المؤهلات العلمية</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ Holds: Higher Diploma</li> <li>✓ Specialization: Production Technician</li> <li>✓ Reputation: Very good (3.98)</li> <li>✓ Place of Graduation: Higher Institute of Plastic Industries in Riyadh</li> <li>✓ Placement Certificate from Cambridge University Level (B)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ حاصل على : دبلوم عالي</li> <li>✓ التخصص : فني إنتاج</li> <li>✓ التقدير : جيد جداً ( 3.98 )</li> <li>✓ مكان التخرج : المعهد العالي للصناعات البلاستيكية بالرياض</li> <li>✓ شهادة تحديد مستوى من جامعة كامبردج مستوى ( B )</li> </ul>
<b>Skills, abilities and language</b>	<b>المهارات والقدرات واللغات</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ English (good) writing, reading, speaking Ability to acquire experiences and development</li> <li>✓ proficiency in dealing with the computer</li> <li>✓ Ability to withstand work pressure</li> <li>✓ Dealing with others and working with them excellently</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ لغة انجليزية ( جيد ) كتابة ، قراءة ، تحدث</li> <li>✓ القدرة على اكتساب الخبرات والتطوير</li> <li>✓ إجادة التعامل مع الحاسب الآلي بشكل جيد جداً</li> <li>✓ القدرة على تحمل ضغط العمل</li> <li>✓ التعامل مع الآخرين والعمل معهم بشكل ممتاز</li> </ul>
<b>employment qualifications</b>	<b>الخبرات الوظيفية</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ Worked in the Gulf Union Food Company as an employee (operator) for three years and still on the job</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ العمل في شركة اتحاد الخليج للأغذية كموظف ( مشغل ) لمدة ثلاث سنوات و مازلت على رأس العمل</li> </ul>
<b>Career Objective</b>	<b>الهدف الوظيفي</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ An enthusiastic and active personality who has been used to work and adaptability and is ready to carry out a variety of tasks to achieve results and objectives to reach the highest quality standards</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>شخصية متحمسة ومفعمة بالنشاط اعتدت على العمل والقدرة على التكيف ومستعد لتنفيذ مجموعة من المهام المتنوعة لتحقيق نتائج وأهداف للوصول لأعلى معايير الجودة</li> </ul>
<b>Address and contact</b>	<b>العناوين والاتصال</b>
<ul style="list-style-type: none"> <li>✓ State Saudi Arabia</li> <li>✓ Area: Riyadh Al Dar albada</li> <li>✓ Mobile number: 0533987249</li> <li>✓ E-mail: ahmedzaid181@gmail.com</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>الدولة : المملكة العربية السعودية</li> <li>المنطقة : الرياض - الدار البيضاء</li> <li>رقم الجوال : 0533987249</li> <li>الاييميل : ahmedzaid181@gmail.com</li> </ul>